

Referat fra styremøte 11/6-19 kl 2015:

Tilstede:

Rolf Hustad
Eirik Vevatne
Dagny Kvitingen
Sissel Lothe Høvik
Mattias Haugland
Tore Grindevoll
Gitle Lunde
Erik Vaktskjold

Ikke tilstede:

Thorbjørn Sperrevik Hansen

Saksliste:

1. Godkjenning av referat fra forrige møte.

Godkjent

2. Status rosjeff

- Stokkevann, gode prestasjoner
- Hortensregattaen, Erik og Lars Eirik hadde gode prestasjoner. Det ser ut til at Erik blir tatt ut til nordisk. Rolf kontakter Arne for å høre hvordan det går. Vurdere bruk at Monica for Erik.
- Bergenssprinten. Sissel er dommer, Eirik vil også bidra på dommersiden.
- Kjørbo, mangler tilbakemelding på hvem som skal delta.
- NM, prøver stille mange båter. Foreløpig ser det slik ut: HJA 1X, HJA 2X, HS 1X, HS 2X/2-, HS 4X?, HS 8+ ?
- Treningstider må justeres. Skisse fra Eirik legges ut på Facebook

3. Status leder

- Rolf innvalgt i idrettsrådet.

4. Status materiell forvalter

- Treningsrom nærmer seg ferdig
- Bensinkasse planlegges ferdig innen 3 uker 😊
- Roklubben har fått Ventilasjonspølse fra Veidekke.
 - Disse er levert til roklubben og ligger i garasjen. Disse trenger å bli spylt med høytrykksspyler.

5. Status kasserer

God økonomi. Pr 14.06 har vi ca. 120.000, - på konto. Sjelden å ha så god økonomi på dette tidspunkt på året

6. Søknader

- Negativt svar fra SR-Bank og Equinor, men vi søker på nytt
- Rolf lager Premiepalle. Kjøper inn materialer.
- Vi må jobbe med å finne aktører som er villige til å sponse oss. Vurdere å lage en prisliste, ferdig plan på hvor vi kan plassere.

Plasser til sponsor: Henger, årer, premiepalle, drakt, på båten, caps.

7. Plan for gjennomføring av UM

Arbeidsfordeling, ansvar

- Ansvarsområder satt, se Kjøreplan
- Rolf hører med Thorbjørn om han kan stille på UM som dommer
 - Thorbjørn stiller 😊
 - Rolf har avtalt med Tore Kleppe om at han stiller som speaker på UM. Detaljer avtales når stevnet nærmer seg.

Bruk av Kjøreplan for gjennomføring

- Gjennomgått og diskutert.

8. Evt

- Rolf følger opp Hoodie med Matilde.
- Rydde i båthall. Se på hva som kan kastes, og organiseres. Møtet heves kl 2200
- Det mangler fastnøkler, 10mm og 13mm, Rolf skaffer og merker disse (Vi har 7stk tier nøkler og 3stk 13 nøkler.)
- Trekk til Fillipi, Reparasjon vs nytt. Erik sjekker pris på reparasjon i samarbeid med Bergens. Dersom billigere med ny, kjøpes dette. Vurdere å kjøpe trekk til flere båter.
- Brygge Vinddalen. Rolf hører med Tom Leonsen snarest.
 - Etter samtale med TL, skal Rolf snakke med Bjørnefjorden Kommune, Plan og bygg og eiendom om å få legge ut midlertidig brygge på Vinddalsvannet.
- Rigge med båter Lørdag kl 1100

Neste møte: TBD



Rolf Hustad

Leder

Os Roklubb

Telf: +47 995 48 552, e-post: rolf@mkdok.no